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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. M. van Oosterwijk, voorzitter 
De heren A. van Baal (PvdA), J. Swaans (VVD), W. Couwenberg (lijst 
Couwenberg) (tot agendapunt 10), B. Schellekens (LRG), N. de Vries (CDA), 
T. Snels (PAG) en de dames mw. J. Aerts-Hermans (LRG), D. Eikelenboom 
(SP), M. Immink-Hoppenbrouwers (PAG), P. Criens (PvdA), I. van Rijswijk de 
Jong (VVD)  
Jeugdgemeenteraad: Ralph Janssens, Vera Vingerhoets en Pleun van Dijk 
Ambtelijke ondersteuning: mevrouw M. de Jong (agendapunt 2), de heren F. 
Beurskens (agendapunt 3) en G. van Bezouw (agendapunt 3 en 6), mevrouw 
Hakkert (agendapunt 5), mevrouw Bolt (agendapunt 10) 
Wethouders: J.van Groenendaal en S. Sperber 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heren Jacobs, Hendrickx en De Laat 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2013/28-mei/19:30/ 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2. Korte presentatie vanuit de Jeugdgemeenteraad over weerbaarheid en pesten 
De jeugdgemeenteraad heeft gewerkt aan het onderwerp weerbaarheid en pesten. Ralph Janssens, Vera 
Vingerhoets en Pleun van Dijk vertellen de commissie Welzijn wat zij hebben gedaan. 
De presentatie is beschikbaar bij dit vergaderpunt op de website. 
 
3. Presentatie voorbereiding vervangende nieuwbouw basisschool Kameleon en De Vonder (in 

relatie tot verbreding met kindfuncties)  
Toelichting wordt gegeven door de heren Beurskens en Van Bezouw. 
De presentatie is beschikbaar op de website.  
De heer De Vries vindt het een slim plan. Stelt dat voordelen bij De Vonder zijn sneller te halen zijn dan bij De 
Kameleon. Er zijn twee oplossingen voorgesteld. Is er ook nog een derde oplossing mogelijk, waarbij De Vonder 
wel een brede school wordt en de Kameleon niet? 
De heer Swaans vraagt waarom de visie op de Brede Scholen niet sneller herijkt wordt. 
De heer Schellekens vraagt om in de afweging ook rekening te houden met het risico dat de gemeente in de 
exploitatie haalt. Heeft vraagtekens bij het mogelijke synergievoordeel van € 200.000,--. 
Mevrouw Immink vraagt of er ook rekening wordt gehouden met mogelijke wijkfuncties die worden toegevoegd. 
De heer Snels doet de suggestie om ook geld voor de uitbreiding van de Leybron te investeren in de brede 
school. 
 

http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2013/28-mei/19:30/
http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2013/28-mei/19:30/
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2013/28-mei/19:30/Korte-presentatie-vanuit-de-Jeugdgemeenteraad-over-weerbaarheid-en-pesten
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2013/28-mei/19:30/Presentatie-voorbereiding-vervangende-nieuwbouw-basisschool-Kameleon-en-De-Vonder-in-relatie-tot-verbreding-met-kindfuncties/Commissie-Welzijn-2.pdf
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De heer Beurskens geeft aan dat er grote voordelen zitten in een fysieke brede school, omdat men dat prettig 
vindt bij de opvang van kinderen. Het voorkomt het verplaatsen van kinderen. 
Uitgezocht moet worden hoe zaken financieel uitpakken. De verwachting is dat in de voorbereiding, toezicht en 
bouw flink bespaard kan worden.  
In beide scholen wordt niet speciaal geïnvesteerd in wijkfuncties. Maar ruimtes kunnen wel 's avonds gebruikt 
worden als daar belangstelling voor is.  
Bij De Vonder zijn er meer mogelijkheden door de verknoping. Ook bij De Kameleon worden alle mogelijkheden 
onderzocht. 
Mevrouw Criens vraagt of er straks nog voldoende aanbieders zijn voor kinderopvang. 
Mevrouw Immink vraagt of er inzicht is in de terugloop bij de kindfuncties. 
De heer Beurskens geeft aan dat het risico wordt bekeken en geprobeerd wordt om de harde afspraken te 
maken met de kindfuncties.  
  
4. Vaststelling jaarstukken 2012 
 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw Immink 
(PAG) 

Geeft aan dat het bij de nieuwe wensen in het raadsvoorstel niet om nieuwe wensen gaat, 
maar om oude wensen van de coalitie.  

Mevrouw Aerts-
Hermans (LRG) 

Vindt het jaarverslag een dikke pil. Het schuiven met uren is lastig. 
Naar aanleiding van pagina 56 en 57 vraagt zij naar een aantal maatregelen rond het 
accommodatiebeleid. Deze zijn niet uitgevoerd in 2012. Gebeuren deze zaken nu in 2014? 
Bij iDOP is vermeld dat 2 projecten zijn afgerond die niet zijn uitgevoerd.  

Mevrouw Van 
Rijswijk - De 
Jong (VVD) 

Uit het kostenoverzicht blijkt dat welzijn € 500.000 meer heeft gekost en burgers € 
800.000 minder is.  
Waaruit zijn de gegevens over werkeloosheid afkomstig? Zijn deze afkomstig uit UWV? 
Dan kan er een verschil zijn tussen onze cijfers. Op welke manier gaat het UWV nuggers 
begeleiden naar werk? (* zie bijlage 1 onder verslag). Waarschijnlijk zijn er dan eerder meer 
werkelozen dan minder. 

De heer De Vries 
(CDA) 

Wijst op verschil in hoeveelheid oppervlakte binnenwater. Wijst op het feit dat de teksten 
niet in de tegenwoordige tijd zijn geschreven. 
Vindt dat er een heel magere inzet is op de kanteling, als het gaat om het stimuleren van 
betrokkenheid. Toekomstige bezuinigingen graag ten koste van stenen dan van zorg en 
welzijn. 

De heer Van Baal 
(PvdA) 

Geeft aan dat nieuwe wensen niet thuis horen en daarom verwijderd moeten worden uit 
een stuk dat bedoeld is over vaststellen van de jaarstukken 2012. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
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Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Sperber zegt toe dat de raad op korte termijn een brief krijgt over het accommodatiebeleid om zo het 
volledige overzicht te krijgen. 
 
5. Functioneel ontwerp transitie jeugdzorg  
De heer Van Baal geeft een korte toelichting op het werk van de werkgroep. De verslagen zijn beschikbaar via 
de stuken ter kennisname bij de commissie. 
Mevrouw Aerts heeft verslagen gelezen en complimenteert de werkgroep. 
 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw 
Eikelenboom (SP) 

Vraagt aandacht voor mensen die niet in beeld zijn bij zorgverlening. Spreekt ongerustheid 
uit over financiën. Als bezuiniging leidt tot veel ontslagen, ontstaan hier allerlei problemen 
door. Het Rijk eist dat gemeenten tot congruente samenwerking komen. Vraagt zich af in 
hoeverre het reëel is dat wij kunnen afwijken. 
Door de positie van de huisartsen kunnen mensen zonder 't Loket toegang krijgen tot de 
Jeugdzorg. 

Mevrouw Van 
Rijswijk de Jong 
(VVD) 

VVD ziet het functioneel ontwerp als een goed document. Vindt wel dat de controle op dit 
document heel belangrijk is en dat de voortgang goed in de gaten moet worden gehouden. 

De heer Swaans 
(VVD) 

Merkt op dat het belangrijk is om alle drie de transities aan elkaar te knopen. Hij vindt een 
aantal zaken erg belangrijk. Hij noemt lokale beleidsvrijheid, de ruimte om andere 
aanbieders te zoeken en efficiency voordelen te realiseren en dat ambtelijk goed grip kan  
worden gehouden op het hele traject.  

De heer De Vries 
(CDA) 

Geeft complimenten voor het voorstel. Vraagt aandacht voor de pedagogische civil society. 
Het beeld staat erg ver van de werkelijkheid. Keuze vrijheid is een kernpunt in het 
bouwwerk. Maar soms is harde dwang of bemoeizorg noodzakelijk. 
Merkt op dat het gezien de risico's van PGB's op fraude verstandig is terughoudend met 
PGB's om te gaan. 
Vindt dat erg grote concessies zijn gedaan aan de veldpartijen. De eerste drie jaren wordt 
er beperkt marktwerking toegepast en er is verankering in één rechtspersoon. Daardoor 
staat de gemeente direct tegenover een groot machtsblok, dat zich ook geen zorgen hoeft 
te maken over marktwerking. Vindt dat de extra toegang naar de huisarts een mogelijke 
stoorzender in een heldere lijn. 
Goed dat middelen zijn verschoven van de tweede naar de eerste lijn. 
Stelt voor om op pagina 11 een percentage af te spreken voor de ruimte voor nieuwe 
aanbieders. 

De heer Snels 
(PAG) 

Vindt het merkwaardig dat de relatie met instellingen als eenzijdig is getekend. 
Constateert dat de paragraaf risicobeheersing ontbreekt. Vraagt hier aandacht voor. 

Mevrouw Aerts- Vraagt zich af of er wel de mogelijkheid is om binnen de samenwerking vrijheid voor andere 
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Hermans (LRG)  keuzes is, wanneer er wordt afgeweken van de Goirlese visie. Vraagt zich af hoe het met 
de bezwaarcommissie zit. 

De heer Van Baal 
(PvdA) 

Geeft aan dat het bijna onontkoombaar is dat een bezuinigingstaakstelling van 20% 
waarvoor de gemeente wordt gesteld, leidt tot ontslagen. 
De PvdA kan instemmen met het voorstel. In de werkgroep wordt nog gewerkt aan 
antwoord op vragen over het verdere proces.  
Roept op om maandag 3 juni aanwezig te zijn bij een bijeenkomst met professionals uit 
het veld in het gemeentehuis. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De voorzitter zegt toe dat de griffie zorgt dat de verslagen van de werkgroep Jeugdzorg in een apart dossier de 
leeskamer ter inzage komen. 
 
6.  Vaststelling Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente Goirle 2013 
 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw Aerts-
Hermans (LRG) 

Verwijst naar schriftelijke vraag en antwoord. (Als bijlage bij verslag gevoegd). 

De heer Swaans 
(VVD) 

Vraagt naar verwerking van de motie Van Haersma Buma. Vraagt aandacht voor het tijdig 
informeren van de schoolbesturen. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
7. Wijziging Gemeenschappelijke Regeling GGD Hart voor Brabant 
 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw Van 
Rijswijk De Jong 
(VVD) 

De VVD gaat akkoord. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
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8. Begroting 2014 en jaarrekening 2012 GGD Hart voor Brabant 
 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw Immink 
(PAG)  

Geeft geeft aan dat niet overal het juiste bedrag van €13.49 is genoemd. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
9. Jaarrekening 2012 en beleidsbegroting 2014 Regionale Ambulancevoorziening (RAV)  
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Stukken ter bespreking 
10. Raadsinformatie CC Jan van Besouw en De Wildacker en De Deel en afhandeling brieven 
 
Standpunten fracties: 
 
De heer 
Schellekens (LRG) 

Is van mening dat soms erg wollig is geformuleerd. Met name rond de verplaatsing van het 
zorgcentrum. Hij maakt zich zorgen over de toekomst. Lijst Riel Goirle wil zich sterk maken 
voor het Jan van Besouwhuis. Wil daarom graag heldere cijfers en toelichting.  
Het resultaat is positief, maar maakt zich zorgen voor de toekomst en de terugbetaling van 
de lening.  

Mevrouw Immink 
(PAG) 

Maakt zich ook zorgen over CC Jan van Besouw en de huisvesting van verenigingen. 
Draagt het Jan van Besouwhuis als sociaal cultureel centrum een bijzonder warm hart toe.  
Bij een afweging over de aflossing van de leningen moet de continuïteit van deze functies 
in het oog worden gehouden. 

De heer De Vries 
(CDA) 

Is zeer ingenomen met het overzicht wat hier voor hem ligt.  

De heer Van Baal 
(PvdA) 

Is blij met de raadsinformatie. Geeft aan dat uit de raadsinformatie blijkt dat er 
vertrouwenwekkende maatregelen worden getroffen. Hoopt dat de raad niet tot in detail 
gaat sturen. 

De heer Swaans 
(VVD) 

Vraagt om netjes en getrouw de informatie over Jan van Besouw te blijven verstrekken. 
Vraagt of een cashflow prognose voor 2014 kan worden verstrekt. 

Mevrouw 
Eikelenboom (SP) 

Is positief over de toekomst van het Jan van Besouwhuis. Is wel van mening dat soms 
pijnlijke maatregelen in de richting van verenigingen zijn genomen. 

De heer Snels 
(PAG) 

Vraagt aandacht voor het betrekken van burgers in de gesprekken. 
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Conclusie van de commissie: 
De voorzitter concludeert dat de raadsinformatie en de betreffende brieven hiermee zijn afgehandeld.  
 
11. Vraag bezoek aan Huis van de Logistiek 
 
Conclusie van de commissie: 
De commissie wil ingaan op de uitnodiging. Opgemerkt wordt dat het verstandig is dit na de zomervakantie te 
doen.  
Gekeken wordt of meerdere voorstellen voor een datum kunnen worden gedaan. 
 
12.  Verslag van de commissie Welzijn 19 maart 2013  
Het verslag wordt vastgesteld en de lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
13.   Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Van Groenendaal beveelt de uitnodiging voor een werkbezoek van de stichting Brede School op 
vrijdagochtend 14 juni bij de Frankische Driehoek van harte aan.  
Met de stichting Brede Scholen is er 29 mei een gesprek over de visie Brede Scholen. Wethouder Van 
Groenendaal zegt toe dat zo snel mogelijk raadsinformatie komt over de uitkomst van dit overleg. 
Definitieve gunning voor de renovatie van de kleedkamers van sportvelden heeft plaatsgevonden. Maandag gaat 
de eerste spa de grond in bij MHC, VOAB en GSBW. 
Wethouder Van Groenendaal zegt toe bij het verslag aan te geven welke school in Breda als referentie voor de 
ontwikkelingen bij De Vonder en De Kameleon heeft gediend. 
 
14. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen gesteld.  
 
15. Stukken ter kennisname  
De SP wil graag de evaluatie van de kanteling WMO op de agenda van de commissie plaatsen. Afgesproken 
wordt dat de SP tekst aanlevert ten behoeve van de bespreking. 
 
16. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.30 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 27 augustus 2013 
 
De voorzitter,    de griffier, 
 
 
       



  
 
 

 
Verslag commissie Welzijn  d.d. 28 mei 2013   
   

 

 7

Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

28 mei 2013 Jaarstukken: de raad krijgt op korte 
termijn een brief over het 
accommodatiebeleid om zo het 
volledige overzicht te krijgen. 

Wethouder Speber   Deze brief is gereed.  

28 mei 2013 Brede Scholen: met de stichting 
Brede Scholen is er een gesprek over 
de visie Brede Scholen. Er komt zo 
snel mogelijk raadsinformatie over de 
uitkomst van dit overleg 

Wethouder Van 
Groenendaal 

  Het bestuur van de Stichting Brede Scholen Goirle heeft in januari 2013 de 
visie op de brede schoolontwikkeling tegen het licht gehouden en er een 
verdere uitwerking aangegeven, zoals aanbevolen in het rapport van de 
Rekenkamer. Op 29 mei 2013 heeft een gesprek plaatsgevonden tussen 
het bestuur en de portefeuillehouder. Afgesproken is dat het bestuur voor 
de zomer de 'nieuwe werkwijze' (zoals zij dit zelf noemt) als document 
aanbiedt aan B&W, zodat dit bestudeerd kan worden. Na het zomerreces 
zal de raad hier nader over worden geïnformeerd. Op 14 juni 2013 vertelt 
het bestuur overigens ook al iets over bovenstaande proces en document, 
tijdens het werkbezoek van de raad aan de brede school Frankische 
Driehoek.   

28 mei 2013 Brede Scholen: bij het verslag wordt 
aangegeven welke Brede School in 
Breda als referentie voor de 
ontwikkelingen bij De Vonder en De 
Kameleon heeft gediend. 

Wethouder Van 
Groenendaal 

  Dit is de Nutsbasisschool Dirk van Veen. Informatie is te vinden op 
www.nbsdirkvanveen.nl 
.  

23 april 2013 Na de zomer komt een voorstel voor 
aanpassing van de subsidieregels 
Back to Basics als bedoeld in de 
motie, waarbij rekening wordt 
gehouden met terugwerkende kracht.

Wethouder Sperber Na de zomer  Voorstel in de raad na de zomer 
 

http://www.nbsdirkvanveen.nl/
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

28 augustus 
28 mei 
20132012/20 
november 

Er wordt meer informatie gegeven 
over de mogelijke toekomstige 
invulling van klankbordgroep Wmo. 

Wethouder Sperber   Het college heeft op 19 maart een besluit genomen over de 
overlegstructuur met maatschappelijke partners op het terrein van de 
Wmo. Het collegebesluit is op 25 maart toegezonden aan de partners met 
wie de gemeente het convenant ‘Belangenbehartiging en cliëntparticipatie 
Wmo’ heeft afgesloten. Aan hen is gevraagd om uiterlijk 19 april een 
reactie op het besluit te geven. Daarna zal de raad door middel van 
raadsinformatie worden geïnformeerd over het collegebesluit en de 
ingekomen reacties.  
Raadsinformatie is verzonden op 23 mei. 
28 mei: Afgesproken is dat dit onderwerp in een volgende commissie wordt 
besproken. De voorzitter legt een verzoek neer bij het presidium. 

9 oktober 
2012/20 
november 

Er worden voortgangsrapportages 
aan de commissie/raad aangeboden 
tijdens het traject van de transitie 
AWBZ naar de Wmo.  
 

Wethouder Sperber   Wordt invulling aan gegeven  
Eind maart is de tweede  voortgangsrapportage van 2013 aan de leden van 
de raad worden toegestuurd. 
Eind mei is een nieuwe toelichting gestuurd. 

11 oktober 
2012 

Wethouders Verhoeven en Van 
Groenendaal en schoolbesturen gaan 
in gesprek over teruglopende bezoek 
Natuurmuseum. 

Wethouder Verhoeven Maart/april 2013  Wethouder van Groenendaal zal dit onderwerp agenderen voor het 
eerstvolgende onderwijsplatform dat naar verwachting in maart/april 2013 
plaatsvinden (twee weken geleden heeft het laatste overleg heeft 
plaatsgevonden.) Overigens heeft het Natuurmuseum zelf al onderzoek  
gedaan naar het teruglopende bezoek vanuit schoolverband. Belangrijkste 
oorzaak is dat scholen minder budget hebben en daarom kiezen voor een 
tweejaarlijks bezoek in plaats van ieder jaar te gaan.   
28 mei: Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat begin juni overleg 
plaatsvindt. 
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

19 februari 
2013 

Er wordt een overzicht gemaakt (a4 
grootte) met kritische momenten voor 
de raad aangaande de transities 
(wanneer de raad welke beslissingen 
moet nemen). 
 

Wethouders Sperber/ 
van Groenendaal 

 September/oktober  Met betrekking tot de kritische moment rond de transitie jeugdzorg vindt 
het gesprek hierover plaats in de werkgroep. De toezegging voor de andere 
twee transities blijft staan. 
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BIJLAGE 1 

Niet uitkeringsgerechtigden (NUGgers) 
Naar aanleiding van de opmerkingen van mevrouw Van Rijswijk - de Jong over NUGgers (niet-
uitkeringsgerechtigden) is het volgende bericht gegeven door de heer Van Hamont, regiomanager van het UWV. 
De notitie wordt ter kennisname (en is digitaal in te zien) voor de commissie Welzijn in augustus. 
 
"Herintreders kunnen zich gewoon inschrijven en kunnen volledig gebruik maken van onze basisdiensten. Dat 
aanbod aan diensten staat los van de vraag of er ook nog een uitkeringsvraag bestaat. Wel is er het verschil, 
dat gebruikmaking van onze diensten door uitkeringsgerechtigden niet vrijblijvend is en voor NUGgers wel. 
  
Na drie maanden kunnen gemeenten de dienstverlening aan de NUG-doelgroep desgewenst uitbreiden. Het 
aanbod aan basisdiensten vanuit UWV loopt gewoon door. UWV heeft echter geen mogelijkheden om intensieve 
dienstverlening (zoals re-integratiediensten) op de doelgroep NUG in te zetten. Die taak is bij gemeenten belegd. 
In onze arbeidsmarktregio wordt de keuze van de gemeente Tilburg gevolgd voor een beleidsarm beleid richting 
niet-uitkeringsgerechtigden. 
De dienstverlening aan niet-uitkeringsgerechtigden wordt helder beschreven in bijgaande brochure van de 
programmaraad, waarvan ik met name de pagina's 7,8,9 en 15 ter lezing kan aanbevelen. Mijn advies is ook om 
deze brochure ter kennis te brengen van uw Commissie Welzijn." 
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BIJLAGE 2 

Verzonden: maandag 27 mei 2013 10:09 
Aan: 'jaerts.hermans@home.nl' 
Onderwerp: Vraag onderwijshuisvestingsverordening 

Vraag: 
Bij hoofdstuk 1: Algemene bepalingen lees ik op pag. 9 bij punt m de definitie van een 
permanent schoolgebouw: dat dit tenminste 60 jaar als volwaardige huisvesting kan 
functioneren.Ik dacht, dat die termijn 40 jaar was, mijn vraag is of dit een van de nieuwe 
aanpassingen is, en zo ja , kan dit onderbouwd worden met argumenten? 
  
Antwoord: 
"De termijn van 60 jaar voor de instandhouding van permanente schoolgebouwen is géén 
aanpassing ten opzicht van het hieromtrent bepaalde in de thans geldende Verordening 
voorzieningen huisvesting onderwijs. In artikel 1, onder m, is in de huidige verordering 
eenzelfde termijn opgenomen. Voorwaarde voor de 60-jarige instandhouding van een 
schoogebouw is wel dat in de voorbereiding van de bouw bij de keuze van het ontwerp, de 
aard van de constructie en de keuze van het materiaalgebruik rekening wordt gehouden met 
deze levensduur. Aan de instandhoudingstermijn van 60 jaar ligt de gedachte ten grondslag 
dat een schoolgebouw via toepassing van regulier onderhoud (klein- en groot onderhoud) 
zonder meer 40 jaar voor gebruik geschikt is. Afhankelijk van de staat van het gebouw zal na 
deze termijn ingrijpend onderhoud / renovatie noodzakelijk zijn van het gehele gebouw en/of 
delen hiervan. Wellicht zullen alsdan aan het gebouw ook in-/uitpandige aanpassingen 
moeten verricht om het pand te laten voldoen aan de onderwijskundige eisen van de (nieuwe) 
tijd. Met het treffen van deze maatregelen kan het gebouwgebruik met een termijn van 20 jaar 
(tot 60 jaar) worden verlengd". 
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Vraag Commissie Welzijn  d.d. 28 mei 2013 
 
Inzake Jaarrekening Scag. 
 
Vraag van Lijst Riel-Goirle: 
Wat wordt bedoeld met de term Agio in de jaarrekening van Stichting Scag en heeft dit consequenties voor de 
gemeenten? 
 
1. In de enkelvoudige jaarrekening van de Stichting Scag 2012 heeft in de balans een verschuiving  
 plaatsgevonden van een vordering op de Jan van Besouw Exploitatie BV. 
 Deze verschuiving bestaat uit het volgende: 
 
 Deelneming groepsmaatschappijen Jan van Besouw Exploitatie mij B.V. 
 Stand per 31-12-2011  €  -367.335,00 
 Aandeel resultaat 2012 Expl BV €  -146.836,00 
      €  -514.171,00 
 Storting agio   €   575.184,00 
 Stand per 31-12 2012  €     61.013,00 
      ======== 
 Deze storting is t.l.v. de kortlopende vordering groepsmaatschappijen gemaakt. 
 Door deze boeking is de vordering verplaatst naar deelnemingen. 
 
2. In de jaarrekening van Jan van Besouw Exploitatie mij B.V. 
 Is een tegengestelde boeking gedaan van: 
 Eigenvermogen / Overige reserves 
 Stand per 31-12-2011  €  -385.338,00 
 Aandeel resultaat 2012 Expl BV €  -146.836,00 
      €  -532.175,00 
 Agio    €   575.184,00 
 Stand per 31-12 2012  €     43.009,00 
 Aandelen kapitaal   €     18.000,00 
 Stand per 31-12-2012  €     61.009,00 
      ======== 
 De agio is t.l.v. de Rekening courant van de Stichting Scag geboekt. 
 Door deze boeking is de vordering die de Stichting Scag heeft op de exploitatie BV omgezet in Agio als een  
 extra storting op het aandelen kapitaal en heeft de BV weer een eigen vermogen. 
 
3. Deze boekhoudkundige handelingen hebben geen invloed op de exploitatierekeningen en op de fiscaliteit. 
 


	Opgemaakt door

